
Unijne dofinansowanie dla pińczowskich firm | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Unijne dofinansowanie dla pińczowskich
firm | 1

10 sierpnia 2010

Unijne dofinansowanie dla pińczowskich firm

W Pińczowie marszałek Adam Jarubas odwiedził dwie firmy, które w ostatnim czasie
sięgnęły po dofinansowanie unijne w ramach konkursu dla przedsiębiorców z Regionalnego
Programu Operacyjnego. Chodzi  o EKO-INŻ oraz NATUR-VIT.

Przedsiębiorstwo EKO-INŻ wykonuje konstrukcje stalowe oraz zajmuje się wyposażeniem
zakładów przemysłu chemicznego. Produkuje także elementy i kompletne systemy
transportu wewnątrzzakładowego i technologicznego.  Dzięki wsparciu unijnemu, firma
wzbogaciła się o nowoczesną suwnicę jednodźwigarową, pomostową, natorową ze
sterowaniem radiowym oraz zakupiła nowoczesny system wiercący profili z
oprzyrządowaniem, z rolotokami, funkcją znakowania i automatycznymi zmieniaczami
narzędzi  także system wiercenia otworów w płytach stalowych z funkcją gradowania i
znakowania.  Urządzenia sfinansowano w ramach projektu pod nazwą „Wzrost
konkurencyjności, rozwój technologiczny, dywersyfikacja oferty oraz wprowadzenie
zasadniczych zmian w produkcji konstrukcji stalowych efektem zakupu innowacyjnych linii
technologicznych” współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w
ramach Działania 1.1 bezpośrednie wsparcie sektora mikro, małych i średnich
przedsiębiorstw Osi 1 ”Rozwój przedsiębiorczości” Regionalnego Programu Operacyjnego
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2007-2013.

NATUR-VIT to firma założona wiosną 1993 r. w Koperni k. Pińczowa – kontynuuje
regionalne tradycje w zakresie uprawy, skupu, przetwórstwa i sprzedaży surowców
zielarskich. Obecnie zajmuje się głównie produkcją herbatek: owocowych, owocowo-
ziołowych i ziołowych, suplementów diety, herbatek ekologicznych, suszy ziołowych i
owocowych.
Unijne dofinansowanie inwestycji obu firm, nie tylko przyczyniło się do podniesienia jakości
świadczonych przez nie usług, ale także wpłynęło na zwiększenie miejsc pracy.


